



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
27 APRIL 2017

Tid: 12:04

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	PERNILLA "&PILLE" TANNER
KASSÖR	LOTTA "LEJON" BERGBOM
SEKRETERARE	GUSTAV "GUSTAV LINDWALL" LINDWALL
LEDAMOT	SOFIA "KARLSSON" KARLSSON
ORDFÖRANDE DP	MARTIN "RUSKI-PATRUSKI" GARDFJELL
ORDFÖRANDE F6	REBECCA "VÄLTA" SVENSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	PETTER "VILSE" MILTÉN
ORDFÖRANDE SNF	VICTOR "WÄFFLAN" WÅHLSTRAND SKÄRSTRÖM
ORDFÖRANDE FOC	AGRIN HILMKIL
ORDFÖRANDE FARM	JOAKIM SÄLLBERG
ASP KÄRNSTYRET	ERIK PERSSON
ASP KÄRNSTYRET	CARL JENDLE

§1 Mötets öppnande Sebastian öppnar mötet kl.12:04.

§2 Val av justerare Agrin Hilmkil väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda bordet

• **Kärnstyret:**

- Sebastian har varit på SaFt och skrivit en proposition om invalsprocesser.
- Pernilla har varit på SaFt, planerar storteambuilding, beställt ett nytt bord till Focus och skrivit en proposition om intresseföreningar.
- Lotta har varit på SaFt och har börjat med kvartalsrapporten.
- Gustav har skickat ut kallelse till sektionsmötet.
- Sofia har varit på SaFt och varit på en väldig mängd möten.

• **FnollK:** arrar inför 50-årsjubileumet och minimottagningen.

- **FARM:** har ett arr ikväll med McKinsey, och har även ett kontrakt att skriva på med McKinsey.

Sebastian Bergström
Ordförande

Gustav Lindwall
Sekreterare

Agrin Hilmkil
Justerare



- **DP:** har haft asparr med KAOS, och ikväll är det DP<3F6. De har en rad asparrangemang kvar, och asparna sköter sig bra.
- **SNF:** har haft ett par asparr, och har ett par kompetenta aspar. Det har varit många möten.
- **Foc:** har chilimeck idag och har generellt meckat en del på sistone.
- **F6:** har arrat CM och försöker komma ikapp med livet.

§5 Info

- Victor informerar om nyinförda uppflyttningsgränser. Det innebär att man kommer behöva en viss mängd högskolepoäng för att börja år 2 och år 3. Om man inte uppnår dessa gränser kallas man till ett individuellt samtal med studievägledare i syfte att planera sina studier inför nästa år.
- Victor informerar om det nya obligatoriska studiebesöket. Man kan välja mellan att åka till Råö, CERN eller andra intressanta ställen. Det blir ett nollpoängsmoment i ExpFys 1.
- Agrin informerar att Foc har påbörjat ett samarbete med 3D-labbet i syfte att kunna 3D-printa reservdelar.
- Sofia informerar om att F har näst sämst psykisk hälsa på Chalmers. TD har sämre.
- Lotta skall på ekonomiforum nästa vecka. Alla ekonomiskt betingade aspar är välkomna.

§6 inval FiF Oskar Forsman söker ledamot i FiF. Han gillar att vara aktiv och det blir ett härligt gäng i FiF tycker han.

Ebba Eklöm söker ledamot i FiF. Hon tycker det är kul att träna och vill att andra skall träna.

Beslut: Att välja in Oskar och Ebba till FiF.

§7 Äskning Focumateriet Agrin tar upp äskningen gällande Focpay. De vill ha 3000 kronor för att kunna implementera Focpay innan året är slut.

Beslut: Att godkänna Focs äskning på 3000 kronor.

§8 Sektionspins Lotta undrar om någon bryr sig om designen på de nya sektionspinsen som skall beställas in. Vi är överens om att en guldpin hade varit jättefint. Lotta och Victor tar hand om frågan.



§9 Sektionsmöte FiF, FARM FnollK och SNF vill ha infopunkter. Sebastian går snabbt igenom de propositioner som kommer lyftas.

§10 Äskning utemiljö 17 maj är deadline för att äska pengar från Kåren. Martin ska kolla vidare på hur detta kan gynna vårt utemiljöprojekt.

§11 Hoodies till Finform Finform har sprängt sin budget på hoodies, men vi känner att det är okej. De överskred med 800 kronor.

Beslut: Att godkänna Finforms budgetöverskridande.

§12 Övriga frågor Pernilla undrar vart grovsopsrumsnyckeln har tagit vägen. Det är lite oklart.

§13 Nästa möte Nästa möte blir 04 maj 2017.

§14 Mötets avslutande Mötet avslutades av Sebastian kl. 12:57.